
Zaključni
tačuni v KS
Grozijo rdeče številke / Oenar v nepravih
rokah?

V začetku leta je posebna komisija pri bežigrajskem izvršnem
svetu pregledala finančno poslovanje Krajevnih skupnosti in nji-
hove delovne skupnosli. Po zadnjih podatkih je v delovno skup-
nost združenih 16 KS. V omenjenem poročilu. ki so ga pred nedav-
nim obravnavali tudi Clani bežigrajskega izvršnega sveta, je zajetih
24 krajevnih skupnosti, ostale - Dol, Ježica, Savlje-Kleče in
Tomačevo-JarSe pa niso oddale podatkov. Iz podatkov je raz-
vidno. da obravnavane krajevne skupnosti v skupnem seštevku
izkazujejo presežek v višini 5.164.616 dinarjev. Za tem povprečjem
pa se v vsaki krajevni skupnosti skrivajo povsem drugačne in svoje
številke - tudi rdeče!

Da je prikaz bolj realen, so že člani posebne komisije izločili iz
razpoložljivih lanskih sredstev KS namenska sredstva obftanov. Če
pa bi, kot so napisali v analizi, odšteli tudi namenska sredstva

' 9.633.607 dinarjev, ki jih je lani prejela KS Stožice za pridobitev
prostorov, bi ostale krajevne skupnosti v zaključnih računih zares
prikazale primanjkljaj v višini 4.468.991 dinarjev. Zato se je eden
izmed zavezujodih sklepov, ki jih je v zvezi s to problematiko
sprejel izvršni svet, glasil, naj KS Stožice takoj pošlje poročilo o
porabljenih namenskih sredstvih za izgradnjo doma. Neporabljeni
del sredstev pa naj vrne proračunu. O namenu porabe tega denarja
se bodo na izvršnem svetu odločili po analizi zaključmh računov
ostalih krajevnih skupnosti.

Po sedanjih podatkih, ki pa bodo do zaključnlh računov Se spre-
menjeni (predvsem zaradi napačnega prikazovanja ali obračunava-
nja). bo devet krajevnih skupnosti za Bežigradom poslovalo z
izgubo. To so Anton Tomai Linhart, Bežigrad I., Boris Kidrič. Franc
Ravbar, Savsko naselje I., II. in III., Stadion In Urške Zatler. Poro-
čila, ki so bila narejena na podlagi predloženega obrazca, pa so
bila, kot je ugotovlla komisija, izpolnjena nestrokovno in zato ne
kažejo dejanskega finančnega stanja KS so navedle večji pri-
manjkljaj, kot ga v resnici imajo, saj so si nekatere obračunavale
najemnino v lastnem domu, druge so pnkazale. da so oaštele
delovni skupnosti več denarja, kot ga je ta zares prejela, nekatere
so preveč zaračunale amortizacijo, ponekod pa ni jasno razvidno,
ali se izguba nanaSa na delovanje KS ali njenega doma. Zato so
člani bežigrajskega izvršnega sveta sklemli, da bodo pred odobri-
tvijo dodatnih sredstev krajevnim skupnostim in njihovi delovni
skupnosti (z njo so se, kot ugotavlja analiza, povečali materialni
stroSki, ni pa se zagotovila materialna varnost delavcev zaposlenih
v KS), temeljito pregledali zaključne račune krajevnih skupnosti in
njihove delovne skupnosti - tiste, ki bodo dani tudi na SDK in ki
jih bodo obravnavali na organih KS in v delovni skupnosti. Hkrati
pa so ponovno opozorili, da se bodo finančne težave krajevnih
skupnosti nadaljevale tudi letos. ie v KS ne bodo razvili svobodne
menjave dela in prilagodili programov razpoložljivim sredstvom .
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